
Zápis zValné hromady rHébem se" z. s. L/2OI9,
konané dne 16.4. 2019 v 19,00 hod, v zasedací místnosti oÚ Ústín

Přítomni; Bebarová Soňa, Konečná Hana, Šafářová llona, Baboráková Alena, Chalupová Jana, Rossý Petra, Zapletalová
Vlasta, Dofková Milada, Fraitová lvana, Halabicová Andrea, Navrátil Jan, Dolénková Kateřina,

Hosté: Bebar Marek

Program:_1. Zahájení
2, Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
3. ínformace o odstoupení předsedy
4. Volba rady
5. Hodnocení činnosti
6. Různé
7. Závět

Ad 1) Místopředsedkyně zapsaného spolku Soňa Bebarová přívítala všechny přítomné a seznámila je 5 protrarnem
Valné hromady.
Návrh usneseníl VH schvaluje píogíam VH Ll2O19.

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0
Usnesen í č. U t/zot9 bylo schváleno,

Ad 2) Na zapisovatele byla navrženaAlena Baboráková a na ověřovatelezápisuJana ChaIupová.
Návrh usnesení: VH schvaluje zapisovatele a ověřovatete zápisu.

Hlasování; pro 12, proti 0, zdržel se 0
Usnesení č, 2l tl 20L9 bylo schváleno

Ad 3) §oňa Bebarové iníormovala o odstoupení předsedkyně spolku DagmarJurčikové a rezignaci všech členú
rady spolku.
Návrh usneseníl VH bere na vědomí informaci o odstoupení předsedkyně a rezlgnaci všech členů rady

spolku.

Ad 4) Soňa Bebarová navrhla členy Rady spolku: Baboráková Alena, Bebarová Soňa, Konečná Hana,
šafářová llona a Halabicová Andrea.
Návrh usnesení: VH schvaluje členy Rady spolku,

Hlasování: pro 12, proti 0, zdrže| se 0
Usnesení č. 4l L/20t9 bylo schváleno

Po té byla Valná hromada přerušena. Proběhlo zasedání Rady spotku, na kterém byla zvolena předsedkyníAlena
Baboráková a místopředsedkyní Soňa Bebarová,
Následně pokračovalo jednání VH.

Ad 5) Místopředsedkyně soňa Bebarová přednesla zprávu o ěínnosti v uplynulém období.
VH bere na vědomí zprávu o Činnosti.

Ad6)RŮznél PředsedkyněspolkuAIenaBaborákovápoděkovalazadůvěruanavrhlaoslovitpotencionálnízájemce
s nabídkou Č|enství ve spolku, Důvodem je potřeba nových nápadů a stárnuti členů.

Host Marek Bebar seznámil přítomné s akcí SHŠ sARRAs.

MÍstopředsedkyně Soňa Bebarová zahájila diskusi o novém směřování z.s. Jednotliví č|enové se vyjadřovali
k připravovaným akcím, rozdělení tlkolů apod.

VH nepřijala Žádné usnesenÍ. O konkrétních úkolech bude jednat rada a následně osloví členskou základnu

Ad 8) Soňa Bebarová poděkovala všem přítomným za účast.



V Ústíně dne 20,4.2019

Zapsala: Alena Baboráková

Ověřovate| zápisu: Jana Chalupová
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